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If Donald Trump wins against Nikki Haley, then the true Bitcoin magician Ptah
Kidane has him where he wants him to be to expose him worldwide!
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Dear Mr. Former President Donald J. Trump, "The Sheriff",

as soon as you win the primary against Nikki Haley, I'll have you right where I want you so the Bob Marley prophecy
with the song "I shot the Sheriff" can be fulfilled. Don't worry, you won't be shot with a gun like you would be. No, no, I
want to see you embarrassed to your last pore. And the best part is that you are making it very inviting for the
prophecy itself by continuing to do what your habit is; Lying!!! After your embarrassment, you will have enough time to
reflect on your arrogance, which was also your downfall.

Perhaps you will end up like Adolf Hitler, who allegedly shot himself. In any case, no one will miss you after this time
because they will all know who the real Donald John Trump is. It must be terrible to live in hope. If you know my
favorite saying about that, I always say only the losers hope! You will never be able to compete with President Putin,
President Xi Jinping, or President Kim Jong Un. They might have needed you as a puppet, but after November 2024
they will see you as the laughing stock who wanted to play in their league of dictators! I'm looking forward to that day
like a little child. I can only imagine how you will look after your election defeat. Most likely like the frozen fish Senator
Mitch McConnell!!!

Sincerely yours

Bitcoin Ptah Kidane (BTC Ptah K)
https://bitcoin-game-of-sunking-kidane.com
https://www.linkedin.com/in/bitcoin-ptah-kidane-0ba905197/
https://play.google.com/store/apps/details?id=com.app.btcptahk

Gewinnt Donald Trump gegen Nikki Haley, dann hat Ihn der wahre
Bitcoin Magier Ptah Kidane, da wo Er Ihn haben wollte, um Ihn
weltweit bloßzustellen!
Sehr geehrter Herr Ex Präsident Donald J. Trump, „The Sheriff“,

sobald Du die Vorwahlen gegen Nikki Haley gewonnen hast, dann habe ich Dich genau da, wo ich Dich haben wollte,
damit die Bob Marley Prophezeiung mit dem Song „I shot the Sheriff“ erfüllt werden kann. Keine Angst, Du wirst
keineswegs mit einer Waffe erschossen, wie Du es tun würdest. Nein, nein, ich möchte Dich bis aus Deiner letzten
Pore blamiert sehen. Und das beste daran ist, dass Du es der Prophezeiung selbst sehr einladend machst, in dem
Du weiterhin das tust, was Deine Gewohnheit ist; Das Lügen!! Nach Deiner Blamage hast Du genügend Zeit, über
Deiner Überheblichkeit nachzudenken, die zugleich Dein Untergang war.

Vielleicht endest Du, wie Adolf Hitler, der sich angeblich die Kugel gegeben hat. Jedenfalls wird Dich nach dieser Zeit
keiner mehr vermissen, weil Sie alle wissen werden, wer der wahre Donald John Trump ist. Es muss schrecklich sein,
in der Hoffnung zu leben. Falls Du mein Lieblingsspruch darauf kennst, sage ich immer, Hoffen tun nur die Versager!
Du wirst Dich niemals mit Präsident Putin, Präsident Xi Jinping, oder Präsident Kim Jong Un messen können. Als
eine Marionette hätten Sie Dich zwar gebraucht, aber nach dem November 2024 werden Sie Dich, als der Gockel
Lachnummer sehen, der in Ihrer Diktatoren-Liga mitspielen wollte! Wie ein kleines Kind freue ich mich schon auf
diesen Tag. Zugern stelle ich mir vor, wie Du nach Deiner Wahlniederlage schauen wirst. Höchstwahrscheinlich wie
der eingefrorene Fisch Senator Mitch McConnell!!

Mit freundlichen Grüßen 
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